

SPORTS MANAGEMENT COMMITTEES

1. Each sport shall be organised and conducted by a Management Committee elected by representatives of schools participating in that sport. The Management Committee should comprise of a convenor, a secretary and such other members as are necessary. Officer of the Education Bureau may also serve as member of Management Committee. The terms of office for convenors and for secretaries shall be one year.
2. In ball games and racket games, when competitions are organised in more than one division, the Division One Convenors of these sports may, at their own discretion, appoint Division Two and/or Division Three Convenors from their own Management Committees to assist them in the running of these sports.
3. Schools wishing to participate in Inter-School sports must nominate at least one teacher to stand for election of sports Convenors. The HK Island and Kowloon Secondary Schools Regional Committee will prepare a possible list of Convenors to put forward to the General Sports Meeting of participating schools for election.
4. Schools wishing to participate in secondary school competition in the HK Island and Kowloon region must be represented by a teacher representative at the General Sports Meeting of participating schools. Schools which have no representative at the General Sports Meeting without acceptable reason shall not be allowed to take part in any secondary school sports in that year.
5. Schools entering a sport must nominate one teacher who is willing to serve in the Sport Management Committee. Teachers nominated shall have some knowledge of the sport concerned. Members of the Management Committee shall be appointed by the Secretary of the HK Island and Kowloon Secondary Schools Regional Committee and the convenors of the sports.
6. School refuses to nominate a teacher to serve as convenor or a member of a particular Sport Management Committee when required will automatically not be allowed to take part in that particular sport.
7. **POWERS AND DUTIES**
 - 7.1 To implement the policy as laid down by the HK Island and Kowloon Secondary Schools Regional Committee. With the approval of the HK Island and Kowloon Secondary Schools Regional Committee to make regulations for sports competition.
 - 7.2 In consultation with the HK Island and Kowloon Secondary Schools Regional Committee to uphold, reverse, or modify any decision made by the officials.
 - 7.3 To interpret the Federation rules governing particular sports and ensure proper conduct of officials, competitors and spectators of member secondary schools.
 - 7.4 To consider and decide on matters of immediate importance brought up by participating schools.
 - 7.5 To receive reports from officials.

中學運動比賽管理委員會（簡稱管委會）

1. 每項運動比賽皆由該項比賽之管委會負責組織及安排。管委會由主委一人，義務秘書一人組成。需要時，可加入其他學校代表。惟各委員必須由參加該項運動比賽之學校代表中選出，教育局之職員亦可被聘任為委員。管委會主委及義務秘書之任期均為一年，連選得連任。
2. 在設有分組進行比賽之運動項目中，第一組主委可委任其管委會成員為第二組及第三組比賽主委。
3. 參賽學校須最少提名一位老師為各項運動主委候選人。港島及九龍地域中學分會於參閱各提名後，呈交一份建議，於中學參賽學校代表大會中討論及選舉。
4. 凡參加各項中學校際比賽之學校，必須派出該校教師代表出席參賽學校代表大會。缺席而未具充分理由解釋之學校，不能參加該年度之各項校際運動比賽。
5. 會員學校報名參加各項比賽時，須提名老師一人為該項運動管委會委員。該老師應對該項運動有一定認識。各項運動比賽管委會之委員，將由該項運動主委及港島及九龍地域中學分會秘書聘任。
6. 會員學校如拒絕提名老師擔任主委或管委會委員，將不獲准參與該項運動比賽。
7. **權力及職責**
 - 7.1 履行港島及九龍地域中學分會制訂之中學校際運動政策，在港島及九龍地域中學分會同意下，制訂各項運動比賽規則。
 - 7.2 在徵詢港島及九龍地域中學分會之意見後，維持、推翻或更改各裁判之原有判決。
 - 7.3 闡釋各項中學運動比賽章則及審查運動員，職員及有關觀眾之行為。
 - 7.4 處理參賽學校認為緊急之事項。
 - 7.5 彙集比賽裁判之報告。